
 

VERKSTADSKLUBBENS TIDNING NR 12 1999. MÅNDAG 8 AUGUSTI 1999 

 

INFORMATION OM EVENTUELLT 
ÄGARBYTE ??? 

Fredagen den 6 augusti kom beskedet om att Volvo köper Investors alla Scaniaaktier, för 

mig och alla andra var det en överraskning att det blev Volvo som lyckades att köpa  

Investors Scaniaaktier. 

Ni har säkert erhållit mycket information ge-

nom olika massmedier men här är ytterliggare 

ett försök att svara på några vanliga frågor 

som jag fått. 

 

Vad händer med investeringsbesluten om nytt 

måleri och montering i Oskarshamn ? 

När jag ställt samma fråga till VD Leif Östling och även till styrelseordförande Anders 

Scharp så är svaret att denna affär påverkar inte dessa investeringsbeslut. 

 

Jag vill också säga följande som vi också framfört till Investor och styrelsen inom Scania 

att vi tycker det var olycklig tidpunkt man gick ut och offentliggjorde denna affär när 

många anställda har semester och då fick informationen genom massmedia och inte hade 

möjlighet att få svar på sina frågor direkt på arbetsplatsen. 

 

Ifrån Metalls verkstadsklubb kommer jag och Mats Nilsson att idag (måndag den 9 augus-

ti ) träffa Metalls koncernstyrelse och senare på eftermiddagen träffa Volvos VD Leif Jo-

hansson och försöka rätta ut en del frågetecken som vi har, när vi fått svar på dessa kom-

mer vi att inom koncernfacket att gemensamt tala om hur vi ställer oss till denna affär. 

Det är viktigt att påpeka att vi gör detta i ett löntagarperspektiv och då har inte vi några 

synpunkter på hur högt man bjuder på Scaniaaktien. 

 

Viktigare för oss är att få reda på var man tänkt att spara dom 4 till 5 miljarder  per år om 

tre år och vilken produktionsfilosofi har man tänkt att använda. Scania har tex. bestämt 

sig för att tillverka sina axlar själva medan Volvo har lagt ut sin axeltillverkning . 

 

 



Men jag vill också påpeka att inom den närmaste tiden kommer vi knappast att märka av 

denna affär inom produktionen utan det kommer att vara som vanligt, första steget är att 

Volvos aktieägare godkänner affären och det måste man om jag är rätt underrättad göra 

genom en extra bolagsstämma. 

 

Till slut vill jag önska alla välkommena tillbaka efter en underbar sommar väderleksmäs-

sigt. 

 

Sören Westerholm 
       

PÅMINNELSE OM AVDELNINGENS 
MÖTE PÅ BOSSHOLMEN 
MÅNDAG DEN 16 AUGUSTI 1999 KL 18.30 
 

 Grillkväll 

 Information från kongressen 

 Aktivitet 

 

OBS: Föranmälan till mötet, skicka  

senast den 10 augusti 1999 

Använd gärna sista sidan på  

Metall-Forum eller ta kontakt per  

telefon 0491-81050  

 

RÄNTOR PÅ MEDLEMSLÅNEN I  NORDBANKEN OCH   
FÖRENINGSSPARBANKEN FRÅN 1 JULI 1999  

 
FÖRENINGSSPARBANKEN 
Medlemslånet 7,00 % 
Medlemsbillånet 6,31 %  
 

NORDBANKEN 
Medlemslånet 7,01 % 
Medlemsbillånet                             6,01 %  

  

*************************************************************** 

Ansvarig utgivare:   

Sören Westerholm. 

Hyttbyggarkommittén:   

Joakim Rylin och Björn Klings-

tedt   

Tidningen beräknas komma ut minst  

en gång i månaden. Den är öppen för in-

sändare och debatt för alla medlem- 

mar.  Vi hjälper också de medlemmar  

som behöver hjälp med något 

skrivande i tidningen. Material kan  

lämnas in eller skickas till klubbexpe- 

ditionen, dock får inget material läm- 

nas in anonymt, däremot kan man  

skriva under signatur. 

 

 


